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Město Kyjov 
Kulturní komise 

 

Zápis z jednání č. 4/2023 
 

 

Datum konání: 20. 9. 2023   

Místo konání: malá zasedací místnost radnice MěÚ Kyjov  

Přítomni (viz prezenční listina): BcA. Jiří Petrů, DiS., Mgr. Jana Truschingerová,                     

Mgr. Jovanka Rybová, Bc. Alena Truschingerová, Mgr. Václav Stix, Ing. Pavlína Žmijáková,  

Omluveni: Mario Kudela, Ing. Bc. Květoslava Hlaváčová, B.A. 

Nepřítomni: Milan Macháček 

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá (za nemocnou Marcelu Veselou) 

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová, Mgr. Ladislav Pavluš 

Ověřovatel: BcA. Jiří Petrů, DiS.  

Čas jednání: 18:00 – 19:30 

 

Program jednání: 

1. Programová skladba MKS na rok 2024 

2. Připomínkování a úprava dotačního programu na podporu kultury v roce 2024 

3. Různé  

 

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné na zasedání komise a seznámil je s programem jednání, 

který byl doplněn o bod Programová skladba MKS na rok 2024 (pozván jako host ředitel 

MKS Mgr. Ladislav Pavluš).  

Program komise schválen. 

Hlasování: 6-0-0; pro-proti-zdržel se 

 
 
Komise se dohodla, že pan ředitel Pavluš může být přítomen na jednáních komise na pozvání 

předsedy komise a nemusí se o jeho účasti pokaždé hlasovat. 

Hlasování: 6-0-0; pro-proti-zdržel se 
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1. Programová skladba MKS na rok 2024 

 

Mgr. L. Pavluš: Přiblížil komisi základní fungování dramaturgie MKS, kdy se snaží jednak 

dělat různorodé akce pro určité skupiny diváků (folklor, jazz, dechovky, vážná hudba, 

alternativní hudba nebo pořady pro děti atd.) a přitom udržet vyrovnaný rozpočet, protože ne 

všechny akce jsou samozřejmě výdělečné.  

Pozval členy komise na otevření rekonstruovaného prostoru foyer před divadelním sálem, ze 

kterého by se měl stát multifunkční prostor i pro komornější akce. Bylo by vhodné využívat             

i jiná místa v rámci Kyjova, která mají potenciál, ale momentálně naráží na nedostupnost el. 

energie, vody a odpadů, čímž je realizace v takovýchto prostorách náročnější (např. areál 

Jančovka). Velký potenciál má do budoucna zastřešení letního kina, což je ovšem velmi 

finančně náročné a v současnosti nejsou na tak rozsáhlou akci finanční prostředky. 

 

Bc. A. Truschingerová: Souhlasí s panem ředitelem, že zastřešení letního kina by určitě bylo 

v budoucnosti velmi přínosné pro pořádání větších akcí v rámci Kyjova a případný pronájem 

prostor dalším zájemcům o pořádání koncertů. 

 

Mgr. L. Pavluš: Plán na rekonstrukci divadelního sálu, kde je potřeba vyměnit sedačky                  

a vylepšit vzduchotechniku + vzduchotechnika v estrádním sále. 

MKS vytvořilo aplikaci pro SR 2023 a tuto aplikaci by chtělo rozšířit i na další akce, které se 

v Kyjově konají během roku, aby to to bylo pro uživatele co nejpřehlednější a všechny 

informace mohli čerpat na jednom místě. 

 

Bc. A. Truschingerová: Dotaz na změnu předprodejního systému. 

Mgr. L. Pavluš: Ano, MKS plánuje postupně přejít během roku 2024 na portál SMS Ticket. 

 

18:45 jednání opustil Mgr. L. Pavluš. 

 

 
2. Připomínkování a úprava dotačního programu na podporu kultury v roce 2024 

 

PaedDr. I. Slaninová: Předložila členům komise návrhy na změny v dotačním programu na 

základě srovnání s jinými městy, a to navýšení celkové poskytované částky v programu                    

o 30 % na 1.000.000 Kč, které bude OŠK navrhovat na schvalování rozpočtu na rok 2024, 

dále pak zvýšení částky maximální poskytnuté dotace ze 120.000 Kč na 150.000 Kč 

v jednotlivém případě. 

 

 

Komise se také shodla na zvýšení spoluúčasti žadatele z 10 % na 20 % z celkových 

způsobilých výdajů na projekt a dále na možnosti podat na jednoho žadatele jen jednu žádost 

do vyhlášeného dotačního programu. Navrženo omezení okruhu žadatelů a vyřazení  
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podnikajících fyzických a právnických osob v oblasti, kterých se týká žádost o dotaci; dále 

úprava povinné přílohy u potvrzení bankovního účtu jen u žadatelů nových nebo u kterých 

došlo ke změně účtu. 

Komise se také shodla na doplnění specifických kritérií u podkategorií cílová skupina 

(doplněno o práci s dětmi a mládeží) a hodnocení činnosti (doplněno o organizaci akcí pro 

veřejnost). 

 

Členové komise souhlasili s navrženou úpravou dotačního programu na podporu kultury 

v roce 2024. 

Hlasování: 6-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

19:15 opustil jednání Mgr. V. Stix. 

 

PaedDr. I. Slaninová – pro žadatele bude v listopadu naplánována schůzka, kde budou                        

o změnách v programu informováni. 

 

3. Různé 

 

V rámci tohoto bodu neměl nikdo ze členů komise žádný podnět k diskusi. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Kulturní komise doporučuje Radě města Kyjova vyhlásit dotační program na podporu kultury 

v roce 2024 dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 6-0-0; pro-proti-zdržel se 

 

 

Úkoly pro členy komise:  
 

 

 

Komise nestanovila pevný termín dalšího zasedání, bude řešeno operativně dle návrhu 

předsedy komise. 

 

Předseda komise BcA. Jiří Petrů, DiS., ukončil jednání komise v 19:30. 

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 

 

Ověřil: BcA. Jiří Petrů, DiS. 


